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Protokół nr 0002.010.2024 (X)

sesji Rady Miejskiej w Pszczynie

z dnia 24 października 2024 r.

ad. 1.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Pszczynie Leszek Szczotka otworzył X sesję Rady Miejskiej
w Pszczynie, ktéra rozpoczęła się o godz. 13°°w Dużej Sali Obrad im. Ks. Piotra Skargi.

Prowadzący posiedzenie poinformował, że obrady sesji odbywać będą się zgodnie z klauzulą
informacyjną, dotyczącą RODO w sprawie transmitowania i utrwalania za pomocą urządzeń
rejestrujących obraz i dźwięk oraz sporządzania protokołów z posiedzeń Rady Miejskiej
w Pszczynie, nagrywania i przebiegu sesji Rady Miejskiej w Pszczynie, która umieszczona jest
na drzwiach wejściowych sali sesyjnej oraz na ekranie telewizora.

Prowadzący obrady poinformował, że na ustawowy stan 23 radnych na sali obecnych jest
21 radnych i stwierdził kworum.

Obecni w chwili rozpoczęcia obrad:

Tadeusz Bałuch

Joanna Brożek

Marek Dutkowski

Renata Dyrda

Arkadiusz Gardiasz

Jacek Granda
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Marcelina Leki

9. Marcin Leśniewski

10. Andrzej Mańka

11. Kordian Piszczek

12. Barbara Psik

13. Piotr Rabaszowski

14. Katarzyna Raszka

15. Jolanta Spek

17. Leszek Szczotka

18. Maria Szostak

19. Kamil Widłok

20. Adrian Winkler

21. Marta Wojciechowska —Smo|arz
22. Andrzej Wojtanowicz

23. Michał Ziebura.

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu sesji.
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Prowadzący obrady przywitał radnych, burmistrza Pszczyny, zastępców burmistrza, sekretarz
gminy, przedstawicieli jednostek pomocniczych gminy, wszystkich zebranych na sali sesyjnej
oraz wszystkie osoby, które uczestniczą w transmisji dzisiejszej sesji.



Prowadzący obrady powiedział, że czujemy się bardzo zaszczyceni i bardzo się cieszymy,
że możemy dzisiaj gościć W naszym mieście członków delegacji ukraińskiej miast obwodu
kijowskiego oraz przedstawicieli Śląskiego Związku Gmin i Powiatów. Dodał: „Jestz nami
Dyrektor Związku Pan Witold Magryś. Pana Witolda, Szanowni Państwo, poznaliśmy 8 lat
temu, kiedy to przyjechali tutaj do nas na Śląsk przedstawiciele miasta Bucza, przyjechali
do Polski, aby nawiązać współpracę partnerską z jakims’ miastem z naszego regionu.
Myślę, z'e nieprzypadkowo trafi/i do Pszczyny, myślę że to właśnie za sprawą Pana Witolda
tutaj trafili i to jest taki dobry duch tej naszej współpracy, tego naszego memorandum.
Powiedziałbym taki ojciec chrzestny naszego partnerstwa. Delegaci miasta obwodu
kijowskiego, podczas tej delegacji, poszukują w Polsce swoich bratnich miast partnerskich.
Życzymy Wam, abyście znaleźli głębokie i trwałe więzi wśród naszych miast śląskich.
Prosiłbym moźe Pana Witolda teraz o zabranie głosu, przedstawienie członków delegacji,
przedstawienie całej moźe procedury i tematyki, z którą wiąże się pobyt naszych przyjaciół
z Ukrainy”.

Głos zabrał gość — Dyrektor Śląskiego Związku Gmin i Powiatów Pan Witold Magryś.
Powiedział: „ Dzień dobry Państwu, Szanowny Panie Przewodniczący, Wysoka Rado,
Panie Burmistrzu, Drodzy Państwo, Mieszkańcy. Bardzo miła mijest być w tej pięknej sali
chyba po raz drugi, jeśli chodzi o moje obowiązki w Śląskim Związku Gmin i Powiatów.
Tym razem, takjak Pan Przewodniczący wspomniał, jestem tutaj z grupą merów z siedmiu
miast obwodu kijowskiego. Od roku 2014 nasz związek prowadzi współpracę z takim naszym
odpowiednikiem po stronie ukraińskiej, czyli Kijowskim Oddziałem Regionalnym Związku
Miast Ukrainy, na czele którego stoi Pan mer Buczy Anatolij Fedoruk. / tutaj właśnie
Pan Przewodniczący wspominał o poczqtkach tej współpracy. Myjq realizujemy od 10 lat,
ona oczywiście w różnych fazach tej współpracy dotyczyła różnych kwestii. W ostatnim czasie
staramy się oczywiście wspierać te samorządy, które najmocniej ucierpiały w trakcie napaści
rosyjskiej. Natomiast teraz myślę, że jest taki etap budowania dobrych relacji miast
bliźniaczych. Nam się udało do tej pory około 10 miast różnej wielkości połączyć, ponieważ
uważamy, z'e jez'e/i mówimy o świadczeniu pomocy, to jest to najlepszy model. Nie jakieś
huby, nie pośrednicy, nie wiadomo jakie instytucje pośredniczące, tylko właśnie partnerskie
relacje gmina polska - gmina ukraińska. / to jest grupa osób, które nie majq jeszcze polskich
odpowiedników, polskich partnerów. Stąd pojawił się taki pomysł, żeby zaprosić ich
do województwa śląskiego. Bardzo dziękuję, że mogli dzisiaj do południa zobaczyć kawałek
zaledwie Pszczyny. Dzisiaj jeszcze pojedziemy do Rybnika. Jutro natomiastjest Konwent
Burmistrzówi Wójtów w Toszku z udziałem około 100 samorządowców i tam też nasi goście
wezmą udział w tym wydarzeniu. Późniejjeszcze odwiedzą Miasto Tychy i tak mniej więcej
ten ich pobyt będzie tutaj wyglądał. Także bardzo serdecznie dziękuję. Powiem dlaczego
Pszczyna. Pszczyna jest dla nas ciągle modelem imodelowym rozwiązaniem takiego
życzliwego, bardzo partnerskiego podejścia do tworzenia tych relacji międzynarodowych.
Zawsze, jeżelijest tylko taka okazja, to chcielibyśmy pokazywać ten przykładjako jeden
z najlepszych tutaj w województwie śląskim, jeśli nie najlepszym. Także bardzo Państwu
wszystkim dziękuję. Jeśli się Państwo nie pogniewacie, to będziemy z Państwem tylko
chwileczkę, bo mamyjeszcze dzisiaj ileś miejsc do odwiedzenia. My chcemy, żebyśmy odbyli
jak największą liczbę spotkań, jak największą liczbę miejsc i poznali nasz polski samorząd,



bo to jest też taka, taki cel tej naszej współpracy, żeby pokazywać nasze rozwiązania,
te oczywiście najlepsze, Państwo z Ukrainy chętnie z tego korzystają, bo od roku 2014
również przyjęli pewną reformę decentralizujqcą, która była szykowana właśnie w takim
modelu i duchu naszych polskich rozwiązań, więc chętnie podpatrują jak są zorganizowane
pewne procesy, jak są zorganizowane urzędy, jak wygląda proces świadczenia usług
publicznych. No myślę, że to są bardzo dobre aspekty tych pobytów, które my staramy się
tutaj W województwie śląskim koordynować. Bardzo serdecznie Państwu dziękuję.
Następnie głos zabrała przedstawicielka Delegacja Ukraińskiej Pani Tetiana Swyrydenko
Mer Iwankowa. Powiedziała [wypowiedź wjęzyku ojczystym przetłumaczona przez tłumacza
Delegacji ukraińskiej]: „ Dzień dobry wszyscy tutaj obecni. Szanowni Państwo, jestem dumna,
że mogę reprezentować w dniu dzisiejszym obwód kijowski wraz z moimi sześcioma
przyjaciółmi. Każdego pokrótce przedstawię: Pani Olena Haraszczenko, Pan Wołodymyr
Sażko, Pani Olena Sobolewa, Pani Olga Leskanska, Pan Wjaczesław Saułko, Pani Larysa
Iljenko orazja Tetiana Swyrydenko. Ja się nazywam Tetiana Swerydenko. Reprezentuję
obwód kijowski, który był zaatakowany przez rosyjskie wojska. Na szczęście jest to temat,
który minął dzięki Panu Bogu izbrojnym siłom Ukrainy. Bardzo dziękuję, że macie tak wielkie
i dobre serce, źe wspieracie Ukrainę i Ukraińców. Mamy nadzieję i wierzymy w to, że te trzy
dni, które tutaj spędzimy, będą bardzo owocne. Dziękujemy wszystkim Państwu za pomoc
i dla naszego wojska, i dla cywilów. Życzymy żebyście byli zdrowi i mieli pokojowe niebo nad
głową. Sława Ukrainie”.

Następnie głos zabrał burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol. Powiedział: „Szanowni Państwo,
bardzo dziękuję Pani Tetianie za przedstawienie delegacji, która dzisiaj przyjechała na Śląsk.
Cieszę się, że ta delegacja również ma swój udział w Pszczynie. Drodzy Państwo, dwa słowa
jeszcze uzupełnienia do wypowiedzi Pana Dyrektora, bo jest bardzo skromny. Jak wiecie,
Pszczyna od wielu latjest członkiem Śląskiego Związku Gmin i Powiatów. Dzięki bardzo
prężnej pracy biura zarządu i samego zarządu udało nam się doprowadzić do sytuacji,
że dzisiaj 159 samorządów Województwa Śląskiego jest członkami Śląskiego Zwiazku,
a dzięki temu mamy bardzo poważny głos w dyskusji pomiędzy rządem a samorządem,
bo równieź nasi przedstawiciele w Komisji Wspólnej Rządu iSamorzqdu zasiadają i wszystko
to, co wypracowujemy tutaj na dole, we wszystkich samorządach, ma swoje odzwierciedlenie
w dyskusji, w opiniach, wjakichkolwiek spotkaniach właśnie przy Komisji Wspólnej Rządu
iSamorzqdu. Cieszymy się, bo jesteśmy największym związkiem z samorządu w Polsce,
bardzo mocno słyszalnym i też, takjak powiedziałem, wszystkie nasze stanowiska, które
podejmujemy są przesyłane do poszczególnych ministerstw, do poszczególnych organów
władzy państwowej po to, abyjak najlepiej dbać o dobro naszych mieszkańców. Panie
Dyrektorze, jako Członek Zarządu Śląskiego Zwiqzku, bardzo Panu dziękuję i cieszę się,
że dzisiaj Pan tutaj zawitał do naszej gminy, a ma Pan ich 159. Liczymy, Drodzy Państwo,
na to, że uda nam się w tym roku przekroczyć magiczną liczbę 160, ponieważ tak naprawdę
dzięki temu, że jest nas tak dużo, marny tę siłę przebicia właśnie w tych organach
państwowych. Jeszcze raz bardzo dziękuję również Delegacji ukraińskiej. Drodzy Państwo,
to, że są w Pszczynie to też nie przypadek, takjak powiedział Pan Dyrektor, dzięki naszej
współpracy z Buczq też w gminach ukraińskich jesteśmy postrzeganijako dobry samorząd,
dobrze działający. Oczywiście przed wojną było inaczej, w trakcie wojnyjest inaczej,



ale myślę, że ich obecność tutaj nie jest przypadkowa, ponieważ juz' jutro spotkajq się z blisko
120 wójtami, burmistrzami, właśnie członkami Śląskiego Związku Gmin iPowiatów na
spotkaniu w Toszku, gdzie będą przedstawiać swoje gminy i będą szukać również partnerów,
takjak my mamy Buczę, aby móc współpracować. / oczywis’cie mam nadzieję, jak tylko
skończy się wojna, również czerpać z doświadczeń tych, które my czerpa/iśmy W Unii
Europejskiej. I na zakończenie chcę tylko Państwu powiedzieć, że przyjechali wczoraj
wieczorem właśnie po to, z'eby zobaczyćjak Pszczyna funkcjonuje pod kątem in westycji.
Oglądali Osiedle Luizę, którą wybudowaliśmy i budujemy nadal, Centrum Kultury, również
taki aspekt turystyczny, jak Pokazowq Zagrodę Żubrów, oczywiście Starówkę i dzisiaj goszczą
na sesji Rady Miejskiej, za co bardzo dziękuję. l wiem, że jeszcze przed nimi dużo dzisiaj prac,
ponieważ już mają spotkanie z szefem związku, czyli z Panem Piotrem Kuczerq w Rybniku
i późniejjadą do Toszka po to, abyjuż merytorycznie na warsztatach szukać swoich
partnerów w Polsce. Jeszcze raz bardzo dziękuję i bardzo się cieszę, że jesteście z nami. "

ad. 2.

Prowadzący obrady Przewodniczący rady Leszek Szczotka zapytał, czy są wnioski o zmianę
porządku obrad.

Wniosków o zmianę porządku obrad nie było i prowadzący obrady stwierdził, że dzisiejsza
sesja odbędzie się zgodnie z przedstawionym porządkiem obrad:
1. Otwarcie i stwierdzenie kworum.

2. Przedstawienie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołów z VIII, IX sesji Rady Miejskiej w Pszczynie.
4. Informacje i sprawozdania Burmistrza Pszczyny:

1) o pracach w okresie międzysesyjnym,

2) z realizacji Uchwał Rady Miejskiej w Pszczynie za III kwartał 2024 r.,
3) z dokonanych czynności z zakresu sprzedaży lub oddania nieruchomości w użytkowanie

wieczyste, obciążania ich ograniczonymi prawami rzeczowymi, a także ich nabycia
w III kwartale 2024 r.

Rozpatrzenie projektów uchwał:P"

1) Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych, Behawioralnych i Narkomanii na rok 2025,

2) Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Pszczyna,
3) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej

w Pszczynie przy ul. Jana Kilińskiego oraz na odstąpienie od obowiązku
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy,

4) Uchwała w sprawie obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonej
w Łące przy ul. Kazimierza Tetmajera-Przerwy,

5) Uchwała w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami
komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi,

6) Uchwała w sprawie udzielenia gminie Kobiór pomocy finansowej na realizację
zadań w zakresie publicznego transportu zbiorowego,

7) Uchwała w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie



i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub
znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na terenie gminy
Pszczyna,

8) Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024,
9) Uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Pszczyna.

6. Informacja o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych.
Wolne głosy, komunikaty.

8. Zamknięcie obrad —X sesji Rady Miejskiej w Pszczynie.

ad. 3.

Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział, że protokół VIII sesji Rady Miejskiej
2 19 września 2024 r. i protokół IX (nadzwyczajnej) sesji Rady Miejskiej 2 11 października
2024 r. były wyłożone do wglądu w biurze rady oraz dostępne na stronie Biuletynu
Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Pszczynie.

Zapytał, czy do protokołu VIII sesji rady sąjakieś uwagi.

Uwag nie wniesiono i prowadzący obrady poddał protokół pod głosowanie.

Wynikigłosowania12A: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:

ZA (21):Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz,
Jacek Granda, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej Mańka, Kordian Piszczek, Barbara
Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Jolanta Spek, Leszek Szczotka, Maria Szostak,
Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał
Ziebura

NIEOBECNI (2): Ireneusz Gruszka, Maciej Stieber
Przewodniczący rady stwierdził, że protokół VIl/ sesji Rady Miejskiej w Pszczynie został przez
Radę przegłosowanyjednogłośnie 21 głosami „za”.

Prowadzący obrady zapytał, czy do protokołu IX (nadzwyczajnej) sesji rady są jakieś uwagi.
Uwag nie wniesiono i prowadzący obrady poddał protokół pod głosowanie.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:

ZA (21):Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz,
Jacek Granda, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej Mańka, Kordian Piszczek,
Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Jolanta Spek, Leszek Szczotka,
Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-Smolarz,
Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (2): Ireneusz Gruszka, Maciej Stieber

Przewodniczący rady stwierdził, że protokół IX (nadzwyczajnej) sesji Rady Miejskiej
w Pszczynie został przez Radę przegłosowanyjednogłośnie 21 głosami „za".

ad. 4.

Przewodniczący obrad Leszek Szczotka powiedział, że:
1) Informację burmistrza Pszczyny o pracach w okresie międzysesyjnym,
2) Sprawozdanie z realizacji Uchwał Rady Miejskiej w Pszczynie za III kwartał 2024 r.,



3) Sprawozdanie z dokonanych czynności z zakresu sprzedaży lub oddania nieruchomości w
użytkowanie wieczyste, obciążania ich ograniczonymi prawami rzeczowymi, a także ich nabycia
w III kwartale 2024 r.

radni otrzymali.

Zapytał, czy do przedstawionej informacji i sprawozdań radni mają zapytania |ub uwagi?

Pytań, uwag nie było i prowadzący obrady stwierdził, że ww. Informacja i sprawozdania
zostały przez radę przyjęte do wiadomości.

Informacja burmistrza Pszczyny o pracach w okresie międzysesyjnym, Sprawozdanie
z realizacji Uchwał Rady Miejskiej w Pszczynie za III kwartał 2024 r. oraz Sprawozdanie
z dokonanych czynności z zakresu sprzedaży lub oddania nieruchomości w użytkowanie
wieczyste, obciążania ich ograniczonymi prawami rzeczowymi, a także ich nabycia
w I/l kwartale 2024 r. stanowiq odpowiednio załącznik nr 2, 3 i 4 do protokołu sesji.

ad. 5.

5.1)

Zastępca burmistrz Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały
w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych, Behawioralnych i Narkomanii na rok 2025.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.
Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYM UJĘ S!Ę: 0, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:

ZA (21): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz
Gardiasz, Jacek Granda, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej Mańka, Kordian Piszczek,
Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Jolanta Spek, Leszek Szczotka, Maria
Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej

Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (2): Ireneusz Gruszka, Maciej Stieber

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr X/69/24 w sprawie przyjęcia
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych,
Behawioralnych i Narkomanii na rok 2025, podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za".
Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

5.2)

Zastępca burmistrz Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały

w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego miny Pszczyna.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.



Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:

ZA (21): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz
Gardiasz, Jacek Granda, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej Mańka, Kordian Piszczek,
Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Jolanta Spek, Leszek Szczotka, Maria
Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej

Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (2): Ireneusz Gruszka, Maciej Stieber

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr X/70/24 w sprawie
przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Pszczyna, podjęta została
jednogłośnie 21 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została
przez radę jednogłośnie.

5.3)

Zastępca burmistrz Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały
w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej w Pszczynie przy
ul. Jana Kilińskiego oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy
dzierżawy.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały sąjakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:

ZA (21): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz
Gardiasz, Jacek Granda, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej Mańka, Kordian Piszczek,
Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Jolanta Spek, Leszek Szczotka, Maria
Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej

Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (2): Ireneusz Gruszka, Maciej Stieber
W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr X/71/Z4 w sprawie wyrażenia
zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej w Pszczynie przy ul. Jana Kilińskiego
oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy,
podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała
podjęta została przez radę jednogłośnie.

5.4)

Zastępca burmistrz Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały
w sprawie obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonej w Łące przy ul.
Kazimierza Tetmajera — Przerwy.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.
Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są'jakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.



Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:

ZA (21): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej Mańka, Kordian Piszczek,

Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Jolanta Spek, Leszek Szczotka, Maria

Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej

Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (2): Ireneusz Gruszka, Maciej Stieber

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr X/72/24 w sprawie obciążenia

służebnością gruntową nieruchomości położonej w Łące przy ul. Kazimierza Tetmajera -

Przerwy, podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za”. Prowadzący obrady stwierdził,
że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

5.5)

Zastępca burmistrz Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały

w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów
własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:

ZA (20): Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, Jacek Granda,

Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik, Piotr

Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Jolanta Spek, Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok,

Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Tadeusz Bałuch

NIEOBECNI (2): Ireneusz Gruszka, Maciej Stieber

W wyniku głosowania, w obecnos’ci 21 radnych, Uchwała Nr X/73/24 w sprawie pokrycia
części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, podjęta
została większością 20 głosów „za", przy 1 głosie „wstrzymującym się”, bez głosów
„przeciw". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę wymaganą
większością głosów.

5.6)
Zastępca burmistrz Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały

w sprawie udzielenia gminie Kobiór pomocy finansowej na realizację zadań w zakresie

publicznego transportu zbiorowego.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.



Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:

ZA (21): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz
Gardiasz, Jacek Granda, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej Mańka, Kordian Piszczek,
Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Jolanta Spek, Leszek Szczotka, Maria
Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej

Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (2): lreneusz Gruszka, Maciej Stieber

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr X/74/24 w sprawie udzielenia
gminie Kobiór pomocy finansowej na realizację zadań w zakresie publicznego transportu
zbiorowego, podjęta została większością 20 głosów „za", przy 1 głosie „wstrzymującym
się”, bez głosów „przeciw”. Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez
radę wymaganą większością głosów.

5.7)
Zastępca burmistrz Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały
w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane
przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonych na terenie gminy Pszczyna.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały sąjakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYM UJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:

ZA (20): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz
Gardiasz, Jacek Granda, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej Mańka, Barbara Psik,
Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Jolanta Spek, Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil
Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał
Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Kordian Piszczek

NIEOBECNI (2): lreneusz Gruszka, Maciej Stieber

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr X/75/24 w sprawie udzielenia
dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku
wpisanym do rejestru zabytków, położonych na terenie gminy Pszczyna, podjęta została
większością 20 głosów „za", przy 1 głosie „wstrzymującym się”, bez głosów „przeciw".
Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę wymaganą większością
głosów.



5.8)
Skarbnik gminy Artur Krawczyk odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie
gminy na rok 2024. Dodał, że do tego projektu uchwały została wprowadzona autopoprawka
burmistrza, która jest wynikiem konieczności podjęcia zarządzenia Burmistrza Pszczyny
w dniu 22 paz’dziernika 2024 r., dotyczącego środków budżetu państwa na wypłatę
jednorazowych zasiłków powodziowych oraz w celu zapewnienia środków finansowych na
wypłaty odszkodowań na rzecz osób fizycznych i prawnych oraz na wypłaty dotacji dla
niepublicznych placówek oświatowych. Pełna treść autopoprawki stanowi załącznik nr5
do protokołu.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.
Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:

ZA (21): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz
Gardiasz, Jacek Granda, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej Mańka, Kordian Piszczek,
Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Jolanta Spek, Leszek Szczotka, Maria
Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej
Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (2): Ireneusz Gruszka, Maciej Stieber
W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr X/76/24 w sprawie zmian
w budżecie gminy na rok 2024, podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za". Prowadzący
obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

5.9)

Skarbnik gminy Artur Krawczyk odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmian
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Pszczyna.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.
Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały sąjakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYM UJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:

ZA (21): Tadeusz Bałuch Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz,
Jacek Granda, Marcelina Leki, Marcin Leśniewski, Andrzej Mańka, Kordian Piszczek, Barbara
Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Jolanta Spek, Leszek Szczotka, Maria Szostak,
Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Micha’r
Ziebura

NIEOBECNI (2): Ireneusz Gruszka, Maciej Stieber

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr X/77/24 w sprawie zmian
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Pszczyna, podjęta została jednogłośnie
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21 głosami „za”. Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę
jednogłośnie.

Wykaz podjętych na X sesji Rady Miejskiej uchwał stanowi załącznik nr 6 do protokołu sesji.

ad. 6.

Prowadzący obrady powiedział, że zgodnie 2 art. 24h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.
o samorządzie gminnym podmioty dokonujące analizy oświadczeń majątkowych
zobowiązane są do poinformowania rady o wynikach tej analizy w terminie do
30 października każdego roku. Poprosił zastępcę burmistrza o przedstawienie informacji
o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych.

Zastępca burmistrza Magdalena Czarnecka odczytała informację o dokonanej analizie
oświadczeń majątkowych. Informacja burmistrza Pszczyny stanowi załącznik nr 7
do protokołu sesji.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Pszczynie odczytał Informację
Przewodniczącego Rady Miejskiej 0 dokonanej analizie oświadczeń majątkowych Radnych
Rady Miejskiej w Pszczynie. lnformacja Przewodniczqcego Rady Miejskiej 0 dokonanej
analizie oświadczeń majątkowych stanowi załącznik nr 8 do protokołu sesji.

Przewodniczący rady Leszek Szczotka poinformował, że do Rady Miejskiej w Pszczynie
wpłynęły również informacje: Wojewody Śląskiego o dokonanej analizie oświadczeń
majątkowych Burmistrza Pszczyny i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Pszczynie oraz
Naczelnika Urzędu Skarbowego w Pszczynie na temat dokonanej analizy oświadczeń
majątkowych Przewodniczącego Rady, Burmistrza Pszczyny, radnych oraz pracowników.
Powiedział, że Wojewoda Śląski dokonując analizy oświadczeń majątkowych nie stwierdził
nieprawidłowości, natomiast naczelnik Urzędu Skarbowego w Pszczynie wykazał uchybienia
w wypełnieniu oświadczeń przez radnych, jak i pracowników. Wszystkie te osoby, które
muszą dokonać korekty swojego oświadczenia zostały o tym poinformowane.

ad. 7.

1. Głos zabrał radny Andrzej Mańka. Powiedział: „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado,
Panie Burmistrzu. erszfym roku zakończyliśmyjednq z większych ijedną chyba
z najtrudniejszych in westycji polegającej na budowie ścieżek rowerowych. W ostatnim
czasie napływają do mnie sygnały i informacje, jakoby główny wykonawca miałjeszcze
jakieś roszczenia iźądania wobec gminy. Gdzieś tam słyszałem o kwotach milionowych.
sziqzku z tym bardzo proszę o potwierdzenie bądź zaprzeczenie tej informacji, a jeżeli
jest to prawda, to proszę o podanie o jaką kwotę ewentualnie tutaj chodzi ijakie jest
uzasadnienie tych roszczeń. Dziękuję bardzo”.

Zastępca burmistrza Piotr Sidzina odpowiedział: „Szanowna Rado, faktyczniejest tak,
z'e jakbyfirma ma roszczenie wobec gminy na kwotę blisko, nie chcę tutaj przekłamać,
kwoty około 5,5 miliona złotych. Wynika to jakby z kwestii wyregu/owania tutaj kwestii
finansowych. Proszę zauważyć, że przez pewien okres czasu naliczaliśmy pewne kary
i te kary zostałyjakby z ostatniejfaktury odliczone. Dlatego jakbyjest to pewne, może
nie zobowiązanie, a jakby no chęć tutaj uzy5kania 0d gminy pewnego s’rodka
finansowego. Jez'eli chodzi o szczegóły, możemy Państwu takiej informacji udzielić
pisemnie”.
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Ad vocem radny Andrzej Mańka powiedział: „ Panie Burmistrzu, a czy to jest na razie
załatwione w kwestii polubowne], czy to juz' jest sprawa sqdowa, czy mamyjakiś pozew
w tym zakresie ?”

Odpowiadając zastępca burmistrza powiedział: „ Nie. Nikt nie wystąpił przeciwko nas
z pozwem. Cały czas jest to załatwione na podstawie właśnie takiej polubownej rozmowy,
ale takjak mówię, jakby wniosek przeciwko gminie jeszcze na dzień dzisiejszy
nie wpłynął”.

Głos zabrał radny Tadeusz Bałuch. Powiedział: „Panie Przewodniczący, Szanowna Rado,
mam informację od mieszkańców mieszkających W obrębie przejścia przy Bieruńskiej,
z tego względu, że przejście miało być aktywowane, że tak to określę, od 18 października
2024 roku, a do dworca przy nieaktywnym przejściu, czy zamkniętym należy iść wzdłuż
DK1 od McDonalda tam między Hallera, 0 Męczenników Oświęcimskich to przejście jest
nieoświetlone. Na przyszły tydzień będzie zmiana czasu, czyli wszyscy, którzy tam chodzą,
będą skazani na marsz po ciemku. I tutajjest apel mieszkańców, żeby starać się udrożnić
to przejście przez tory na ulicy Bieruńskiej. Druga sprawa jest taka, że były zgłaszane
informacje, że na ulicy Studzienickiej uschnięte konary zagrażają przejezdnym i było
pismo od mieszkańców i na to nie została jakby odpowiedź poczyniona. Dziękuję”.
Zastępca burmistrza Magdalena Czarnecka zaprosiła wszystkich na jutrzejszą Senioradę,
która odbywa się w Pszczyńskim Centrum Kultury. Od godziny 12.00 do godz. 16.30 będą
trwały różnorodne wydarzenia w Pszczyńskim Centrum Kultury. Dodała, że szczegółowe
informacje zostały przekazane i poprosiła o rozpowszechnianie tej informacji
i zapraszanie naszych seniorów gminnych na to wydarzenie.

Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział, że o możliwość zabrania głosu na sesji
rady poprosiła mieszkanka naszej gminy. W związku z tym zapytał, czy Rada wyraża
zgodę na zabranie głosu. Radni w głosowaniu wyrazili zgodę i głos zabrała mieszkanka.
Powiedziała: „ Dzień dobry wszystkim, Łucja Prządka. Jestem po raz kolejny.
Panie Przewodniczący, ja ze swoimi „zrzędzeniami”. Zaczynam od bzdury, po prostu
od bzdury. Na parkingu przy Pszczynce, wchodząc czy wjeżdżając, po lewej stronie jest
automat ładujący chyba elektryczny, ja daleka jestem od tego, 0 następna jest uliczka
ijuż jest miejsce parkingowe. Przy tym miejscu parkingowym są trzy krawężniki ułożone
w trójkąt. Trzy krawężniki. Na tych krawężnikach każdy, kto tam wjeżdża, przewraca się,
kopie, uderza. erszłym roku Pani przewróciła się nieszczęśliwie, strzaskała sobie twarz
dosyć porządnie. Czy byłby ktoś władny, żeby te trzy krawężniki po prostu wywalić?
Nic więcej. My ciągle dqz'ymy do jakichs’ udziwnień, do jakichś zakoli, do jakiejś, żeby
chodnik wyżej, chodnik niżej, tu wjazd. Po co? Proste rzeczy są najlepsze. [rzeczywiście
mnóstwo ludzi zwraca na to uwagę, na i uderza się ciągle i wciąż. Nic więcej. A następna
sprawa, ulica Męczenników Oświęcimskich. Jeśli ktośjeździ, jeśli ktoś chodzi, to widzijaki
tam jest ruch niesamowity. Nawet na dwupasmówce nie ma takiego ruchu jak tam.
A to jest po prostu wąska ulica. [sytuacja wygląda w ten sposób. Idąc od skrzyżowania
w stronę ćwiklic, jedno przejście, czyli pasy są od razu za skrzyżowaniem. Następne są
w okolicy sklepu Bisam i następne są w okolicy dwóch budek kwiatowej i piekarnicze],
czyli w bardzo bliskiej odległości. Następne jest dopiero przy Biedronce w ćwiklicach.
Po prawej stronie jest chodnik, bardzo ładny. Po lewej nie ma nawet pobocza. Chodnik

12



tylko dochodzi do Bisama, na tym się kończy. A tamta strona lewa osiedla Daszyńskiego
jest rozbudowana. Tam jest mnóstwo domów, dzieci, które wjakis' sposób muszą przejść
do szkoły. Jest chodnik po prawej stronie, ale jak się do niego dostać, kiedy ruch jest taki,
że czasem stoi się 15 minut i nie przejdzie człowiek, bo mnóstwo tirów, rzeczywiście
ciężkich samochodów. To nie jest tylko osobowy ruch na takiej drodze podrzędnej.
Naprawdę trudno się na drugą stronę przedostać. Rozmawialiśmy na temat na zebraniu
samorządowym naszym, rozmawialiśmy, pisaliśmy. Okazuje się, że sprawa jest nie do
załatwienia, bo jest ta droga wojewódzka. A za przeproszeniem, co ludzi obchodzi, jaka to
jest droga? Naprawdę tam jest niesamowity ruch. Przejedźcie się Państwo, czy przejdźcie
się, nie da się po prostu... Naprawdę trudna sprawa i to już całe lata. Przynajmniej po
lewej stronie, to takie moje babskie, można by ten rów śmierdzący latem, który idzie tuż
obok pobocza, które ma pół metra, po prostu przykryć, zrobić tam jakiś, nie wiem,
prowizoryczny chodnik, czy miejsce pod przystanek, który również jest po lewej stronie,
powyżej tam Państwa.... Czyli stojąc na tym przystanku, autobus spokojnie może mi
przejechać po nogach, b0 nie ma miejsca, nie ma się gdzie cofnąć. Tak że no myślę,
że może ktośjest Was tylu, będzie w stanie ruszyć coś w tej sprawie. ! jeszcze jedno,
już taka nasza pszczyńska, Centrum, przejście na plac zabaw 0d starego kina schodkami
w dół. No beznadziejne. Odpadajqcy tynk, wiszqce w powietrzu siatki podtynkowe.
Bajzel niesamowity. A to jest Centrum. [mnóstwo ludzi chodzi z dziećmi na ten właśnie
plac. To właściwie tyle. Jeszcze mogłabym pozrzędzić, ale nie chcę zabierać czasu.
Dzięki serdeczne. Wszystkiego dobrego. Dziękuję”.

5. Przewodniczący rady Leszek Szczotka przedstawił informację z działalności Rady Miejskiej
w Pszczynie w okresie międzysesyjnym. Powiedział, że 2 pażdziernika odbyło się
wyjazdowe posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, 10, 16 i 23 paz’dziernika
odbyły się trzy posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 11 października odbyło się
wspólne posiedzenie Komisji Budżetu, Komisji Gospodarki, Komisji Oświaty i Spraw
Społecznych, Sportu i Kultury Fizycznej oraz Komisji Zdrowia. W tym samym dniu odbyła
się także nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej, 21 października odbyło się posiedzenie
Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, a także Komisji Budżetu i Komisji Skarg, Wniosków
i Petycji, 22 października odbyło się posiedzenie Komisji Zdrowia, Komisji Sportu, Kultury
Fizycznej, Komisji Gospodarki, a także odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej.

6. Przewodniczący rady powiedział, że kolejna sesja Rady Miejskiej planowana jest
na 21Iistopada 2024 roku.

ad. 8.

Prowadzący obrady stwierdził wyczerpanie porządku obrad. Podziękował wszystkim
za uczestnictwo w obradach i o godz. 1350 ogłosił zamknięcie X sesji Rady Miejskiej
w Pszczynie.
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